
 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
 της 2/2022 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  
  Στον Πολύγυρο, σήμερα τριακοστή πρώτη (31) του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2022, 

ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε σε 

τακτική  δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθ. 2/27-1-2022 έγγραφη πρόσκληση της 

Προέδρου του Δ.Σ. κ. Μαρία Σαράντη, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, 

σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε δια τηλεδιάσκεψης με κάθε πρόσφορο μέσω, σύμφωνα με τη 

παρ. 1 του άρθρου 10 του Ν. 4682/2020 (ΦΕΚ 76/3-4-2020 τεύχος Α΄) 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι παρίσταται ο 

Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 26 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Αβέρη  Μαρία 15 Σιδέρης  Νικόλαος 

2 Βορδός Χρήστος 16 Σιμώνης Ιωάννης 

3 Γκογκούση Μαρία 17 Αβέρης Αθανάσιος 

4 Δήμητσας Παναγιώτης 18 Γκλάβας Γεώργιος 

5 Ζαγγίλας Δημήτριος 19 Σφυρής  Ιωάννης 

6 Ζούνη Στυλιανή 20 Τσινάς  Αργύριος 

7 Καμαργιώτου  Άννα 21 Ανδρίτσιου Αικατερίνη 

8 Κομπόγιαννος Χρήστος 22 Κυργιαφίνης Δημήτριος 

9 Κοντογιώργης Δημήτριος 23 Καλλιμάνης Γεώργιος 

10 Καραφουλίδης  Αναστάσιος 24 Γιάννος Αναστάσιος 

11 Κυριάκου  Ιφιγένεια 25 Μπεχλιβανάκη Μαρία 

12 Ματέας  Γεώργιος 26 Χριστιανού Αγγελική 

13 Παπακωνσταντίνου Νικόλαος 27   

14 Σαράντη Μαρία    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

 

1 Λιόντας  Γεώργιος 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Κοινότητας Πολυγύρου κ. Νικήτας Κατσακιώρης, ο 

Πρόεδρος της Κοινότητας Ορμύλιας κ. Ιωακείμ Τσινάς, η Πρόεδρος της Κοινότητας 

Μεταμόρφωσης κ. Χαρούλα Τσινά και ο Πρόεδρος της Κοινότητας Δουμπιών ο κ. 

Αστέριος Πιτσιόρλας. 

 

Αριθμός θέματος : 1ο Αναστολή εφαρμογής άρθρου 38 Ν. 4819/2021 (τέλος ταφής 

αστικών αποβλήτων) 

Αριθμός Απόφασης : 2  

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 1ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης και έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Πολυγύρου κ. Αστέριο Ζωγράφο, ο 

οποίος και τόνισε τα εξής: Το Διοικητικό Συμβούλιο της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων 

Κεντρικής Μακεδονίας με την 21/2022 ομόφωνη απόφαση του 

(α) ζητεί την αναστολή για δύο χρόνια (μέχρι 31-12-2023), της επιβολής του τέλους ταφής 

αστικών αποβλήτων, του άρθρου 38 του Ν. 4819/2021, καθώς: 

ΑΔΑ: 6ΦΩΓΩΞΜ-Τ4Ξ



2 

2 

 

 (i) Επιβαρύνονται και μάλιστα υπέρμετρα οι δήμοι της χώρας ενώ έχουν σαφώς τη μικρότερη 

ευθύνη για τις πολύχρονες καθυστερήσεις στην εγκατάσταση και λειτουργία Μονάδων 

Επεξεργασίας (ΜΕΒΑ-ΜΕΑ), που έπρεπε να θεσμοθετηθούν και δημιουργηθούν με ευθύνη 

της Πολιτείας, 

(ii) οι προϋπολογισμοί  του έτους 2022 των Δήμων και των ΦοΔΣΑ της Χώρας έχουν ήδη 

εγκριθεί αρμοδίως χωρίς να διατυπωθεί, ούτε από το «Παρατηρητήριο» ούτε από τις 

Αποκεντρωμένες Διοικήσεις, η παραμικρή μνεία για πρόβλεψη απόδοσης του «τέλους ταφής 

αστικών αποβλήτων». Μάλιστα στην παρούσα χρονική συγκυρία δεν μπορεί να εισπραχθούν 

επιπρόσθετα δημοτικά τέλη για το έτος 2022 καθώς ο καθορισμός γίνεται μόνο κάθε Οκτώβριο 

έκαστου έτους. 

 

(iii) η συγκυρία της πανδημικής έξαρσης και της ενεργειακής κρίσης δεν αφήνει περιθώρια για 

περαιτέρω επιβάρυνση των ήδη κλονισμένων δημοτικών προϋπολογισμών και πολύ 

περισσότερο για μετακύλιση του «τέλους» στους ώμους των δεινά πληττόμενων τοπικών 

κοινωνιών. 

 

(β) ζητεί η επιβολή του τέλους, όταν μετά διετία εάν δεν καταργηθεί, να εφαρμόζεται, να 

επιβαρύνει δίκαια και αναλογικά τους υπόχρεους Δήμους και ΦοΔΣΑ και όχι οριζόντια. 

 

(γ) ζητεί  την κατάλληλη τροποποίηση του σχετικού θεσμικού πλαισίου, με την καθιέρωση 

ισχυρών κινήτρων όπως η γενναία απομείωση του «τέλους ταφής» για τους Φορείς που 

επιτυγχάνουν αντίστοιχες μειώσεις στην ταφή αποβλήτων και όχι μόνον αντικινήτρων, όπως το 

«τέλος ταφής» 

 

(δ) ζητεί η πλήρης διαχείριση των χρημάτων που θα προέρχονται από την επιβολή του «τέλους 

ταφής» να περιέλθει και να ασκείται αποκλειστικά από την Αυτοδιοίκηση και για την 

Αυτοδιοίκηση, χωρίς την παρεμβολή άλλων οργάνων ή φορέων του Κράτους, 

εξωαυτοδιοικητικών. 

Προτείνω να συμπλεύσουμε με την ΠΕΔΚΜ, επιδιώκοντας την πλήρη κατάργηση ή την 

αναστολή της επιβολής του τέλους ταφής αστικών αποβλήτων μέχρι τις 31-12-2023. 

Τον λόγο πήρε ο κ. Αθανάσιος Αβέρης ο οποίος ανέφερε ότι η παράταξή του προτείνει την 

οριστική κατάργηση της επιβολής του τέλους ταφής αστικών αποβλήτων και όχι την αναστολή. 

Στην συνέχεια τον λόγο πήρε ο κ. Δημήτριος Κυργιαφίνης ο οποίος εισηγήθηκε την διεκδίκηση 

κατάργησης της επιβολής του τέλους. 

Η Πρόεδρος έδωσε στη συνέχεια τον λόγο στην κ. Αγγελική Χριστιανού, η οποία ανέφερε ότι 

κυρίαρχος στόχος είναι η κατάργηση της επιβολής του τέλους ταφής αστικών αποβλήτων. 

Διαφορετικά αν δεν επιτευχθεί η κατάργηση σαν λύση είναι η αναστολή της επιβολής του 

τέλους. 

Στη συνέχεια η Πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε την εισήγηση, έλαβε υπόψη το άρθρο 38 του Ν. 

4819/2021, την 21/2022 απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου της Περιφερειακής Ένωσης 

Δήμων Κεντρικής Μακεδονίας και μετά τον διάλογο που αναπτύχθηκε μεταξύ των μελών 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 

 

Την κατάργηση αλλιώς την αναστολή για δύο χρόνια (μέχρι 31-12-2023), της επιβολής του 

τέλους ταφής αστικών αποβλήτων, του άρθρου 38 του Ν. 4819/2021, καθώς: 

ΑΔΑ: 6ΦΩΓΩΞΜ-Τ4Ξ



 

 

 (i) Επιβαρύνονται και μάλιστα υπέρμετρα οι δήμοι της χώρας ενώ έχουν σαφώς τη μικρότερη 

ευθύνη για τις πολύχρονες καθυστερήσεις στην εγκατάσταση και λειτουργία Μονάδων 

Επεξεργασίας (ΜΕΒΑ-ΜΕΑ), που έπρεπε να θεσμοθετηθούν και δημιουργηθούν με ευθύνη 

της Πολιτείας, 

(ii) οι προϋπολογισμοί  του έτους 2022 των Δήμων και των ΦοΔΣΑ της Χώρας έχουν ήδη 

εγκριθεί αρμοδίως χωρίς να διατυπωθεί, ούτε από το «Παρατηρητήριο» ούτε από τις 

Αποκεντρωμένες Διοικήσεις, η παραμικρή μνεία για πρόβλεψη απόδοσης του «τέλους ταφής 

αστικών αποβλήτων». Μάλιστα στην παρούσα χρονική συγκυρία δεν μπορεί να εισπραχθούν 

επιπρόσθετα δημοτικά τέλη για το έτος 2022 καθώς ο καθορισμός γίνεται μόνο κάθε Οκτώβριο 

έκαστου έτους. 

 

(iii) η συγκυρία της πανδημικής έξαρσης και της ενεργειακής κρίσης δεν αφήνει περιθώρια για 

περαιτέρω επιβάρυνση των ήδη κλονισμένων δημοτικών προϋπολογισμών και πολύ 

περισσότερο για μετακύλιση του «τέλους» στους ώμους των δεινά πληττόμενων τοπικών 

κοινωνιών. 

 

(β) ζητεί η επιβολή του τέλους, όταν μετά διετία εάν δεν καταργηθεί, να εφαρμόζεται, να 

επιβαρύνει δίκαια και αναλογικά τους υπόχρεους Δήμους και ΦοΔΣΑ και όχι οριζόντια. 

 

(γ) ζητεί  την κατάλληλη τροποποίηση του σχετικού θεσμικού πλαισίου, με την καθιέρωση 

ισχυρών κινήτρων όπως η γενναία απομείωση του «τέλους ταφής» για τους Φορείς που 

επιτυγχάνουν αντίστοιχες μειώσεις στην ταφή αποβλήτων και όχι μόνον αντικινήτρων, όπως το 

«τέλος ταφής» 

 

(δ) ζητεί η πλήρης διαχείριση των χρημάτων που θα προέρχονται από την επιβολή του «τέλους 

ταφής» να περιέλθει και να ασκείται αποκλειστικά από την Αυτοδιοίκηση και για την 

Αυτοδιοίκηση, χωρίς την παρεμβολή άλλων οργάνων ή φορέων του Κράτους, 

εξωαυτοδιοικητικών. 

 

Επί της απόφασης μειοψήφησαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Αθανάσιος Αβέρης, 

Γεώργιος Γκλάβας, Ιωάννης Σφυρής, Αργύριος Τσινάς, Αικατερίνη Ανδρίτσιου, 

Δημήτριος Κυργιαφίνης, Αναστάσιος Γιάννος, Γεώργιος Καλλιμάνης, Μαρία 

Μπεχλιβανάκη ζητώντας την οριστική κατάργηση της επιβολής του τέλους ταφής 

αστικών αποβλήτων 

Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 2/2022 

 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 31-1-2022 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.  

 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 

ΑΔΑ: 6ΦΩΓΩΞΜ-Τ4Ξ
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